

Meet Mrs. Perthel
September 13, 2021
5 pm

認識珀塞爾夫人
2021年9月13日
下午5點

WELCOME and thank you for coming!

歡迎並感謝您的光臨！

Best way to contact me: jmoy@cps.edu or in classdojo. I usually respond within the same day. After 5 pm, I usually do not respond until the next morning.

聯繫我的最佳方式：jmoy@cps.edu 或在 classdojo 中。我通常在同一天內回復。下午5點以後，我通常要到第二天早上才回復。

Social Contract/SEL in room

Encouraging to build a community and supporting each other. Encouraging to show kindness and to respect not only the rules, but each other.

房間內的社會契約/SEL

鼓勵建立社區並相互支持。鼓勵表現出善意，不僅要尊重規則，還要尊重彼此。

Ed tech tools available to students:

Pearson Realize online , Lexia and Dreambox online. . There are weekly Pearson Realize online lessons to support what we are learning. Daily 30 minutes of Lexia and 30 minutes of Dreambox are encouraged. Time will be given each day, but students may need to use some home time to complete the tasks.

可供學生使用的教育技術工具：

Pearson Realize 在線, Lexia 和 Dreambox 在線。 .每週都有 Pearson Realize 在線課程來支持我們的學習。鼓勵每天 30 分鐘 Lexia 和 30 分鐘 Dreambox。每天都會有時間, 但學生可能需要使用一些家庭時間來完成任務。

Parental portal.

Please look at it when you get a chance so you can see what your child is doing regarding grades. Notes are sometimes added to a score to explain why the scores are the way they are.

家長門戶。

有機會時請看一下，這樣您就可以了解您的孩子在成績方面的表現。有時會在樂譜中添加註釋以解釋樂譜為何如此。

Google classroom and Clasdojo

Weekly updates and news from me and the school will be posted in these areas. (including weekly newsletters and weekly lessons)

Google 課堂和 Clasdojo

我和學校的每週更新和新聞將發佈在這些區域
(包括每週通訊和每週課程)

Routines

- *Homework should be in their agenda. Parents please check daily.
- *We read our books for the first 15-30 minutes. Every Friday, index card reflections.
- * We have a composition book for math and writing. You can ask your child to bring home to see how they are doing.
- * Returned papers are given to students and should be brought home for you to see .
- * **Daily 30 minutes of Lexia and Dreambox**

例行公事

- *家庭作業應該在他們的議程中。請家長每天檢查。
- *我們在前 15-30 分鐘內閱讀我們的書。每週五，索引卡思考。
- * 我們有一本數學和寫作作文書。你可以讓你的孩子帶回家看看他們過得怎麼樣。
- * **退回的試卷是發給學生的，請帶回家查看。**
- * 每天 30 分鐘的 Lexia 和 Dreambox

Grading policy:

90-100 A 80-89 B 70- 79 C 60-69D

Ways to improve grades 提高成績的方法

A writing can be redone for a better grade 寫作可以重做以獲得更好的成績

Math realize online work. Teacher models work. Teacher works in small groups or one-on-one with reteaching the skills and showing what student the skills to do better. Student will be given one chance to retake the work afterwards.

數學實現在線工作。教師模型工作。教師以小組或一對一的形式重新教授技能並向學生展示哪些技能可以做得更好。學生將有一次機會在之後重做作業。

Other subject and areas: Students must ask for another way to improve the skill being taught.

其他學科和領域：學生必須尋求另一種方法來提高所教授的技能。

Always ask for clarification of any assignments. 總是要求澄清任何分配。

Absences/ tardiness : Please come to school on time daily. If your child is absent, please send a note explaining why he/she was absent.

缺勤/遲到：請每天準時到校。如果您的孩子缺席，請發送一張便條，解釋他們缺席的原因。

If you know ahead of time your child will be absent, please notify the teacher so work can be given to the student ahead of time. Work will be sent via email , Google classroom or can be picked up by the parent, neighbor or sibling. Work assigned while absent needs to be done.

如果您提前知道您的孩子將缺席，請通知老師，以便提前將作業交給學生。作業將通過電子郵件、谷歌課堂發送，或者可以由父母、鄰居或兄弟姐妹取走。缺勤的工作將需要完成。



Any questions?

任何問題？





Thank you so much for
coming today.

非常感謝你今天來。

